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Konferencijos pirmininkas: Vėjas Strelčiūnas

Konferencijos sekretoriai: Vaiva Sviderskytė, Žanas Užalinskas

KONFERENCIJOS DARBOTVARKĖ:

1. Registracija;

2. Konferencijos atidarymas;

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai;

4. Darbotvarkės tvirtinimas;

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai;

6. Kvorumo tikrinimas;

7. VILNIUS TECH SA AF veiklos ataskaitos pristatymas;

8. Klausimų sesija;

9. VILNIUS TECH SA AF finansinės ataskaitos pristatymas;

10. Klausimų sesija;

11. VILNIUS TECH SA AF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai;

12. Kandidatų į VILNIUS TECH SA AF pirmininko pareigas prisistatymai;

13. Klausimų sesija;

14. VILNIUS TECH SA AF pirmininko rinkimai;



15. Kandidatų į VILNIUS TECH SA AF prezidento pareigas prisistatymai ir debatai;

16. Klausimų sesija;

17. VILNIUS TECH SA prezidento rinkimai;

18. VILNIUS TECH SA AF pirmininko rinkimų rezultatų pristatymas;

19. VILNIUS TECH SA AF Delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę ataskaitinę

seniūnų konferenciją;

20. Konferencijos uždarymas.

1. Registracija

Konferencijoje užsiregistravo 14 seniūnai iš 21. Kvorumas yra, konferencija gali

vykti.

2. Konferencijos atidarymas

VILNIUS TECH SA AF pirmininkė Agna Petkevičiūtė atidaro konferenciją.

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai

● Konferencijos pirmininke(-u) pasiūlyta(-as) Vėjas Starčiūnas. Patvirtinta

bendru sutarimu.

● Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Vaiva Sviderskytė ir Žanas

Užalinskas. Patvirtinta bendru sutarimu.

4. Darbotvarkės tvirtinimas

Siūlymas darbotvarkės pakeitimui:[1]

Siūlymas po pirmininko rinkimų padaryti pertrauką

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu.



5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Martynas Maziukas, Aleksandra Adeikytė ir

Jonas Slabada.

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Martynas Maziukas,

Aleksandra Adeikytė ir Jonas Slabada.

6. Kvorumo tikrinimas

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 14 seniūnai iš 21. Kvorumas yra,

konferencija gali vykti.

7. VGTU SA AF veiklos ataskaitos pristatymas

VILNIUS TECH SA AF pirmininkė Agna Petkevičiūtė pristato VILNIUS TECH SA

AF veiklos ataskaitą už 2024 m. kovo 3 d. – 2024 m. lapkričio 17 d. laikotarpį.

8. Klausimų sesija

VILNIUS TECH SA AF pirmininkė Agna Petkevičiūtė atsako į kylančius klausimus

apie VILIUS TECH SA AF veiklos ataskaitą už 2024 m. kovo 3 d. – 2024 m.

lapkričio 17 d. laikotarpį.

Aurėja Adomavičiūtė (AFA-22/2): Koks tiksliai studentų atstovybės pirmininko

tikslas dalyvaujant ERASMUS+ atrankoje?

Atsakymas: Atrankoje dalyvauja 3 asmenys 1 studentų ir 2 universiteto paskirti

atstovai, kurie stebimi procesą, studentų atstovas gali iškelti kitus aktualius klausimus,

apie kuriuos nepagalvoja kiti asmenys.

Klausimo papildymas: Jei įvyksta klaida dėl termino, kodėl nukenčia nuo to studentas

ir negali išvykti i ERASMUS+?



Atsakymas: Yra žinoma problema dėl laikotarpių grįžimo ir išvykimo laikų, tokiais

atvejais atranka turėtų vykti anksčiau, dėl dokumentų pateikimo terminų.

Orinta Noravičiūtė (AFA 24/1): Kokias didžiausias problemas dabar matai fakultete?

Atsakymas: Jau du metus dirbu, džiaugiuosi, kad ne tik studentų atstovybės nariai

įsitraukia, mes visi kartu kuriame bendruomenę. Visada bus problemų, galimai atsiras

problemų su KA magistrų programa, nes ji tokia nauja. Reikia tęsti ir gerinti kas yra

pradėta.

Martynas Šimkus (svečias): Kaip bendradarbiavote su užsienio universitetais?

Atsakymas: Siuntėme laiškus universitetam, kurie turi architektūros programas, vienas

pavyzdys: Estijos universitetas atsakė atsiunčiant nuotraukas, patalpų aprašymais ir

apibūdinant maketų saugojimo situacijas.

Klausimo papildymas: Ką išsinesėte iš tokio projekto?

Atsakymas: Visi architektūros studentai susiduria su tom pačiom problemom

(medžiagų kainos, planšetų spausdinimu ir t.t) ir tais pačiais klausimais. Nėra vieno

atsakymo kaip tai spręsti, bet reikia bandyti ir ieškoti pavyzdžių.

9. VILNIUS TECH SA AF finansinės ataskaitos pristatymas

VILNIUS TECH SA AF pirmininkė Agna Petkevičiūtė pristato VGTU SA AF

finansinę ataskaitą už 2024 m. kovo 3 d. – 2024 m. lapkričio 17 d. laikotarpį.

10. Klausimų sesija

VILNIUS TECH SA AF pirmininkė Agna Petkevičiūtė atsako į kylančius klausimus

apie VILNIUS TECH SA AF finansinę ataskaitą už 2024 m. kovo 3 d. – 2024 m.

lapkričio 17 d. laikotarpį.



Ervinas Borkovski (svečias): Ar galite patikslinti įranga?

Atsakymas: Šviesų ir garso įranga

Klausimo papildymas: Ar tikslinga nuomotis įrangą, kai yra du rinkiniai CB?

Atsakymas: Šviesų tuo metu ieškojome, bet neradome, nebuvo numatyta kiek tos

įrangos liks, todėl buvo priimtas sprendimas nuomotis. Pirmakursiai džiaugėsi

renginio kokybe.

Ervinas Borkovski (svečias): Kitų fakultetų ataskaitose nurodoma paklaida kuri galėjo

įvykti pavedimų metu. Ar jūs nenurodėte to savo ataskaitoje nes visi finansai buvo

sužiūrėti tiksliai ir esate tuo užtikrinti?

Atsakymas: Buvo klaidingų pavedimų GERAS apdovanojimų metu, jie nusinulino,

todėl su prezidente buvo nuspręsta ataskaitoje to nerašyti.

Klausimo papildymas: Kodėl kiti fakultetai nurodo klaidingus pavedimus, o jūsų

nėra?

Atsakymas: Kaip ir minėjau, tai aptarėm su prezidente, todėl buvo nuspręsta to

neįrašyti.

Alisa Sozinova (KA 24) Ar renginio metu maisto kokybė buvo patvirtinta?

Atsakymas: Taip, maistas buvo užsakytas 3 kartus.

Martynas Šimkus (svečias): Ką spausdinote?

Atsakymas: Sutartis, CB nebuvo galimybės spausdinti, pasidarius rinkos analizę rasta

įmonė kurioje buvo pigiausia.



Klausimo papildymas: Nesigautų pigiau universitete spausdinti? Ar nebandėte su

administracija kalbėti?

Atsakymas: Komunikavime dėl to, bet dėl sąskaitų išrašymo sudėtingumo nebuvo

aišku ar bus galima sudaryti sutartį

Ervinas Borkovski (svečias): Ar kalbėjote su dekanatu ar nėra projektoriaus kurį

galėtų jums skirti?

Atsakymas: Ne visose auditorijose yra ar veikia projektoriai, dekanas prioritetą skiria

studentams, todėl dėl to kreiptis pas juos nėra logiška.

11. VILNIUS TECH SA AF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai

Balsavime dėl VILNIUS TECH SA AF veiklos ataskaitos pasisakė:

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius – 14

Už – 14

Prieš – 0

Susilaikė – 0

Balsavime dėl VILNIUS TECH SA AF finansinės ataskaitos pasisakė:

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius – 14

Už – 14

Prieš – 0

Susilaikė – 0



12. Kandidatų į VILNIUS TECH SA AF pirmininko pareigas prisistatymai

Prisistato kandidatai į VILNIUS TECH SA AF pirmininko pareigas: Paulina

Avižienytė

13. Klausimų sesija

Kandidatai į VILNIUS TECH SA AF pirmininko pareigas atsako į kylančius

klausimus.

Martynas Šimkus (svečias): Kodėl neturite užsienio grupių atstovo?

Atsakymas: Turime du žmones, kurie savo noru papildomai deda darbo link to, taip

pat turime mažai anglų kalbos grupių.

Vėjas Strelčiūnas (svečias): Ar raktų gaminimas suderintas su administracija?

Atsakymas: Šiuo momentu tai nėra suderinta, yra tiesiogiai suderinta su bendrabučio

budėtojais, jei yra poreikis. Per daug metų tie raktai yra dingę, bet mes turime 3

kopijas.

Ervinas Borkovski (svečias): Ar nesvarstytinas patekimas i darbo kambarius su LSP?

Atsakymas: Yra numatytas toks patekimas. Tai turėtų įvykti per šiuos metus, bet esmė

yra suteikti prieiga dabartiniams studentams.

14. VILNIUS TECH SA AF pirmininko rinkimai

Seniūnai slaptu balsavimu renka naują VILIUS TECH SA AF pirmininką.

15. Kandidatų į VILNIUS TECH SA prezidento pareigas prisistatymai ir debatai;



Prisistato kandidatai į VILIUS TECH SA prezidento pareigas: Agna Petkevičiūtė,

Ervin Borkovski ir Martynas Šimkus.

Klausimų sesija;

Kandidatai į VILIUS TECH SA prezidento pareigas atsako į kylančius klausimus.

Dominyka Bulovaitė (Arfau-23): Ervinui Borkovski, kaip planuojate gerinti studijas

anglų kalbos studentams?

Atsakymas (Ervinas Borkovski): Kaip ir yra aprašyta veiklos gairėse, planuojame

išsiaiškinti kokios yra problemų šaknys, tyrimus reikėtų labai specifiškai praeiti.

Pakeitimus, kuriuos galėtų įgyvendinti dėstytojams - bent B2 lygio anglų kalbos

žinios.

Dominyka Bulovaitė (Arfau-23): Agnai Petkevičiūtei, kaip užsienio studentams

balsuoti už studentų atstovybę, nors vyksta rinkimai lietuviu kalba?

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Teko su tuo susidurti fakultetinėse konferencijose.

Iškyla klausimas ar ne visos konferencijos turėtų būti transliuojamos, yra noras, kad

užsienio studentai galėtų suprasti. Klausimas, kaip tada veiktų konferencijos su

vertėju? GERAS apdovanojimų pavyzdys, kas kalbama lietuviškai, yra rašoma

angliškai, ilgainiui tai visus įtraukų.

Dominyka Bulovaitė (Arfau-23): Martynui Šimkui, dėl psichologų anglų kalbos lygio,

ar kažkas vyksta?

Atsakymas (Martynas Šimkus): Kur ieškoti yra personalo skyriaus darbas.

Klausimo papildymas: Ar vyksta anglų kalba?



Atsakymas: Taip, dar nebuvo nusiskundimų, bet dėl duomenų saugos labiau negalima

gilintis.

Rugilė Kšenavičiūtė (AFA-23/1): Visiems, dėl bendrabučio seniūnų. Kaip

kontroliuosite, kad nebūtų chaotiška situacija jei bendrabučiuose keisis žmonės

Atsakymas (Ervinas Borkovski): Buvo iškeltos darbo grupės, kai buvo kuriamas

modelis. Bendravimas su išrinktais seniūnais, visi turėtų kalbėti kokie jų ateities

planai, o jei pasikeičia seniūnai, turėti atitinkamą sistemą, kad galima būtų perduoti

visa komunikaciją sklandžiai.

Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Ne visada galima numatyti kiek laiko gyvens

bendrabutyje, bet iš esmės akademines grupės taip pat renka seniūnus, jei seniūnas

nusprendžia nutraukti studijas, yra galimybė pakeisti seniūną.

Atsakymas (Martynas Šimkus): Nemanau kad būtų problema, seniūno gauta

kompensacija yra kaip vienas saugiklis, taip pat privalu turėti pavaduotoją.

Klausimo papildymas: Martynui Šimkui, kas koordinuotų, kad viskas būtų tvarkinga

ir būtų gaunama informacija?

Atsakymas (Martynas Šimkus): Koordinuotų socialinių reikalų vadovas ir bendrabučio

pirmininkas.

Alisa Sozinova (KA 24): Ervinui Borkovski, kokiomis priemonėmis bus siekiama

mažinti LSP kainą?

Atsakymas (Ervinas Borkovski): Negalima sumažinti pačios LSP kainos, bet kaip

atstovybė galime bandyti įtikinti universitetą padengti kainą. Derybų metu klaustume

kiek procentų kainos būtų galima padengti.

Vėjas Strelčiūnas (svečias): Agnai Petkevičiūtei, ką atsakytum rektoriui, jei įvestu

privalomą lankomumą visiems kursams?



Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Pirmiausia perduočiau informaciją valdybai,

informuočiau, kodėl toks sprendimas yra klaidingas. Aukštesni kursai yra skirti

praktikos atlikimui ir daugelis dirba. Galima būtų priimti tokį sprendimą, tik jei

galima užtikrinti, kad visų programų kokybė yra puiki, ir studentai gali save išlaikyti.

Vėjas Strelčiūnas (svečias): Martynui, dar praeitoje konferencijoje minėjai pirmos

pakopos bakalauras turėtų būti nemokamas visiems studentams, kodėl?

Atsakymas (Martynas Šimkus): Manau, kad taip, tačiau automatiškai atsirastų

papildomi reikalavimai, būtų sunkiau patekti į universitetą.

Vėjas Strelčiūnas (svečias): Ervinui, ar fakultetinės atstovybės pakankamai atlieka

savo pareigas ir nereikia didelio CB indėlio, ką manai apie centralizuotą savivaldos

modelį?

Atsakymas (Ervinas Borkovski): Mūsų universitetas pasižymi unikalumu, kad turime

fakultetinių atstovybių formą, dabartinis modulis yra pavyzdinis ir turi niuansų ir

trūkumų, mažiau įstojus į fakultetą, mažiau narių į atstovybę. Pliusas centralizuoto

modulio - komunikacijos problemu sprendimas, bet kartais komunikacija nutrūksta.

Vėjas Strelčiūnas (svečias): Visiems, kaip planuoji įkurti SA naujam padalinyje, ir

kaip vyks komunikacija tarp visų padalinių?

Atsakymas (Martynas Šimkus): Atstovybė bus įkurta spalio 26 d. bet nėra tiek atstovų,

kurie galėtų užpildyti komandą. Jie turi noro, bet didžioji dalis išplaukia į jūrą ir

sunku palaikyti bendrą darbą. Vadyba bent du kartus turėtų susitikti gyvai, bet įprastai

susirinkimai vyktų hibridiniu būdu.

Atsakymas (Ervinas Borkovski): Visuotiniams jie turėtų atvykti gyvai, valdyba vyktų

hibridiniu būdu.



Atsakymas (Agna Petkevičiūtė): Reikėtų išrinkti seniūnus, rinkimai galėtų vykti

vasarą, turint seniūnus, butu galima itraukti studentus į atstovybę, tada jau galima

išrinkti pirmininką.

16. VILNIUS TECH SA prezidento rinkimai;

Seniūnai slaptu balsavimu renka naują VILIUS TECH SA prezidentą.

17. VILNIUS TECH SA AF pirmininko rinkimų rezultatų pristatymas;

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius: 14

Už Paulina Avižienytę balsavo: 14

Prieš Paulina Avižienytę balsavo: 0

Susilaikė: 0

18. VILNIUS TECH SA AF delegatų rinkimas į VILIUS TECH SA visuotinę eilinę

rinkiminę konferenciją

Kviečiami seniūnai norintys ir galintys dalyvauti VILIUS TECH SA neeilinėje

visuotinėje rinkiminėje seniūnų konferencijoje. Fakulteto vardu kviečiami 5 delegatai.

Ieva Mickutė, Dominyka Bulavaitė, Agna Petkevičiūtė, Ingvilė Midttun, Aleksandra

Adeikytė

19. Konferencijos uždarymas



Konferencijos pirmininkas Vėjas Strelčiūnas

Konferencijos sekretorius Vaiva Sviderskytė

Konferencijos sekretorius Žanas Užalinskas


















